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MP3 Track 001

✣ 	She has the ability to make anyone do what she wants.
 她有本事讓大家做她想要的事。

✣ 	To be a member of this team, you must be willing to use your 
abilities to help out your teammates.

 你要成為這個團隊的一份子，就必須願意出力幫助隊友。

✣ 	If you wish to study abroad, you will need to prove your ability 
to support yourself financially.

 如果你想要出國留學，就需要證明自己能夠經濟獨立。

✣ 	Certain factors, such as noise level or the number of distractions, 
can affect your ability to study.

 某些因素，譬如噪音或者干擾，會影響你念書的能力。

✣ 	One of the best ways to improve your English comprehension 
ability is to read extensively.

 提升英文理解能力最好的方法之一就是大量閱讀。

 have 
 use 
 prove 
 affect 
 improve 

001

+ ability

ability 
能力；才能

ability 
能力；才能
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✣ 	Many children have accidents when learning to ride a bike, but 
if they fall, they should get back up and try again.

 很多小孩在學自行車的時候都會摔，但如果摔倒了也應該爬起來再嘗試。

✣ 	People who drive cars while talking on the phone are more likely 
to cause accidents.

 一邊開車一邊講電話比較容易出車禍。

✣ 	When working with dangerous chemicals in a laboratory, workers 
must constantly be on guard to prevent accidents.

 工作人員在實驗室裡用危險的化學品做實驗的時候，必須時時刻刻注意預防意外。

✣ 	If you suffer an accident, the insurance company will cover the 
cost of car repairs.

 萬一你出了車禍，保險公司會理賠修車的費用。

 have 
 cause 
 prevent 
 suffer 

002

+ accident

accident
事故；意外

accident
事故；意外
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MP3 Track 003

✣ 	People will always want to give you advice on how you should 
live your life, but the final decision is always up to you.

 別人總是想建議你如何生活，但你的生活終究是由你自己決定。

✣ 	Younger girls often ask their older sisters for advice about 
clothing and makeup.

 小女孩經常問姊姊對於穿著打扮的建議。

✣ 	Good friends will always offer valuable advice to you when you 
need it.

 好朋友總會在需要的時候給予忠告。

✣ 	I am glad that I followed my friend’s advice to study abroad.
 我很高興聽了朋友的忠告出國留學。

✣ 	Ms. Guan is always available to students who seek her advice.
 關老師對前來討教的學生總是樂於給予指點。

give
ask
offer
follow
seek

003

+ advice

advice 
建議；忠告
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✣ 	This temple has now become a new local tourist attraction, and 
every day it’s quite crowded.

 這間廟宇現在成了當地新的觀光勝地，每天都很擁擠。

✣ 	This neighborhood seems to hold an attraction for burglars.
 這地區對竊賊似乎很有吸引力。

✣ 	They dated for three years, but eventually they lost the 
attraction for each other and went their separate ways.

 他們約會了三年，最終彼此失去了吸引力，結果分道揚鑣。

✣ 	Sometimes it’s just impossible to explain the attraction two 
people have for one another.

 有時候兩個人之間的吸引力實在無法解釋。

 become 
 hold 
 lose 
 explain 

004

+ attraction

attraction
有吸引力的地方；吸引力
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MP3 Track 005

✣ 	Ellen DeGeneres won the Humanitarian of the Year award in 
2016.

 Ellen DeGeneres得到了二○一六年的年度人道獎。

✣ 	He was unable to accept the award because he was in the 
hospital.

 他因為住院而無法領獎。

✣ 	At the graduation ceremony, Simon received the award for the 
most outstanding student.

 Simon在畢業典禮上得到最傑出學生獎。

✣ 	Jennifer was nervous about having to present the award in front 
of the huge audience.

 Jennifer對於要在廣大觀眾前面頒獎很緊張。

005

win
accept
receive 
present

+ award

award 
獎項
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✣ 	I made a bargain with my roommate that I’d wash the dishes if 
he’d cook dinner.

 我和室友達成協議：如果他做飯我就洗碗。

✣ 	Ron drove a hard bargain and got a really good deal. 
Ron很會殺價，談成了一筆很好的生意。

✣  The shopkeeper is hoping to strike a good bargain with her 
suppliers.

 老闆希望從她的供應商拿到好價格。

✣ 	A real estate agent can help you negotiate a bargain on your 
purchase of a home.

 房仲能幫你在買房子上議到好價格。

006

make
drive	
strike
negotiate

+ bargain

bargain
議價、協議
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MP3 Track 007

✣ 	When searching for a spouse, one would be wise to choose a 
mate who shares one’s spiritual beliefs.  
尋找配偶時，最好選擇與自己有相同信仰的人。

✣ 	Many people seem to hold the belief that if we just ignore 
problems they will simply vanish.

 很多人似乎相信：如果我們不去理會問題，問題就會自動消失。

✣ 	In his book, the author expresses the belief that positive thinking 
contributes to overall happiness.

 這位作者在書裡宣達正面思考促進幸福的信念。

✣ 	The new restrictions on carbon emissions reflect the increasing 
belief in the importance of environmental protection.

 有關碳排放的新限制反映出環保意識的抬頭。

✣ 	Obtaining a high-paying job at an accounting firm confirmed 
Phoebe’s belief that she had been correct in her choice of major.

 Phoebe取得會計公司的高薪工作，讓她確認自己選對了系。

share
hold
express
reflect
confirm

007

+ belief

belief 
信念、看法
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✣ 	She had a hard birth with her second son, as he was stuck in the 
birth canal for a long time. 
她生次子時難產，因為他在產道卡了很久。

✣ 	The number of women who gave birth last year was the lowest 
in recorded history.

 去年婦女生育的人數是史上最低的。

✣ 	The young couple celebrated the birth of their first child by 
hosting a party.

 他年輕夫婦開派對慶祝他們第一個小孩出生。

✣ 	In this country, you must register the birth of your child within 
three months.

 在本國，孩子出生三個月內必須登記。

have 
give 
celebrate 
register 

008

+ birth

birth
分娩；出生
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MP3 Track 009

✣ 	The questions in this section require that you fill in the blanks 
with your answers.

 這部分的問題需要將答案填入空格中。

✣ 	I should have known the answer, but my mind drew a blank.
 我當時應該知道答案的，但是腦中一片空白。

✣ 	When you hand in your paper, be sure to leave a blank for the 
teacher to note your score.

 你繳卷時，一定要為老師留一點空白好打分數。

✣ 	The guns used in movies fire blanks, not real bullets.
 在電影中所用的槍枝發射空包彈而非真實子彈。

009

fill
draw 
leave
fire

+ blank

blank 
空格；空白處；空包彈
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